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 Protokół nr 38/2021 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 29 grudnia 2021 r.  

w godz. od 930 do 940 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1  

oraz za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji  

2. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Krystyna Gwiazdowska – on-line 

4. Jacek Juszkiewicz  

5. Karol Korneluk  

6. Jarosław Józef Kowalewski – on-line 

7. Stanisław Kulikowski – on-line 

 

Obecni goście: 

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

2. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  

3. Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący rady Miejskiej w Suwałkach  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami komisyjnymi.  

Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 37/2021 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 14 grudnia 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia stref 

cen i cen maksymalnych obowiązujących przy przewozie osób i ładunków taksówkami na 

terenie Miasta Suwałki. 

3. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 37/2021 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 14 grudnia 2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół 

został przyjęty. 
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Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia stref 

cen i cen maksymalnych obowiązujących przy przewozie osób i ładunków taksówkami 

na terenie Miasta Suwałki. 

–  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Karol Korneluk zapytał o termin wejścia w życie uchwały, ponieważ w projekcie jest zapis, 

że 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Podlaskiego, bo – jak 

zaznaczył – to informacja istotna dla korporacji taksówkarskich.  

 

Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że nie wcześniej niż w 

połowie stycznia, ale wszystko zależy od tego, kiedy nastąpi publikacja w Dzienniku 

Urzędowym. 

 

Jarosław Józef Kowalewski zapytał, czy obecne przepisy prawne dają możliwość, aby  

w przyszłości radni nie musieli regulować, uchwałami tych podwyżek. Zapytał, czy przepisy 

twardo mówią o tym, że to Rada Miejska ma się tym zajmować czy jest możliwość prawna, 

aby odejść od tych regulacji.  

 

Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że kwestia ta była 

tematem wielu rozmów i dwukrotnego opiniowania - sposobu postępowania w 

przedmiotowym zakresie oraz - czy można odstąpić od kompetencji określonych 

wcześniejszą uchwałą z 2019 roku, która określała strefy cen oraz ceny maksymalne 

obowiązujące w tych strefach. Jak powiedział, opinia jest jednoznaczna, że nie można 

oddzielić od siebie tych dwóch kwestii a wobec tego Rada Miejska jest zobowiązana do 

przyjmowania owej uchwały. Zaznaczył, że dyskusyjną kwestią jest, jak zawsze, wysokość 

proponowanych stawek oraz, że tak naprawdę to rynek reguluje ceny a nie decyzje samorządu 

w tym zakresie. Podsumował, że Rada ma obowiązek podjęcia uchwały.  

Co do terminu wejścia w życie, powiedział, że będzie to ok. połowy stycznia. Korporacje 

wiedzą o tym i będą czekały na usankcjonowanie prawne tej decyzji.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -  7 radnych 

przeciw                                        -  0  

wstrzymało się od głosu              -  0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników 

przyrody. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu 
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Ad pkt. 3 

Wolne wnioski.  

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono.  Na tym protokół zakończono. 

    
Przewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Kamil Lauryn 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 
 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


